

COVID-19 Impact and Recovery Report: Domestic Summary



Updated: December 7, 2021

This document provides a summary of the situation across all provinces and territories.

LEGEND:

Overall Assessment¹

- I COVID-19 Response
- II Hyper Local
- III Intra-provincial
- IV Inter-provincial
- V Tentative International
- VI Regularized International

Rate of new weekly COVID-19 cases per 100,000 population²

Timeline of overall assessment for each province and territory

	03-Aug	10-Aug	17-Aug	24-Aug	31-Aug	07-Sep	14-Sep	21-Sep	28-Sep	05-Oct	12-Oct	19-Oct	26-Oct	02-Nov	09-Nov	16-Nov	23-Nov	30-Nov	07-Dec
British Columbia	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV
Alberta	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV
Saskatchewan	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV
Manitoba	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV
Ontario	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV
Quebec	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV
New Brunswick	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV
Nova Scotia	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV
Prince Edward Island	III	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	V	V	V	V
Newfoundland & Labrador	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV
Yukon	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV
Northwest Territories	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV
Nunavut	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV

 Indicates a forward phase progression Indicates a backward phase regression

Nunavut
Residents returning from Churchill, MB for domestic leisure travel are not required to self-isolate; those returning from all other parts of Canada who are not fully vaccinated must self-isolate for 14 days at designated sites

IV Inter-Provincial 2.5

Northwest Territories
Fully vaccinated residents returning from outside of the territory for domestic leisure travel are not required to self-isolate, but testing for those arriving in smaller communities; those who are partially vaccinated must self-isolate for 8 days and those who are unvaccinated for 10 days

IV Inter-Provincial 22.1

Yukon
No self-isolation requirements for residents returning from out-of-territory for domestic leisure travel

IV Inter-Provincial 147.4

British Columbia
No self-isolation requirements for residents returning from out-of-province for domestic leisure travel

IV Inter-Provincial 47.6

Alberta
No self-isolation requirements for residents returning from out-of-province for domestic leisure travel

IV Inter-Provincial 50.0

Saskatchewan
No self-isolation requirements for residents returning from out-of-province for domestic leisure travel

IV Inter-Provincial 39.1

Manitoba
Fully vaccinated residents returning from outside of the province for domestic leisure travel are not required to self-isolate; 14 day self-isolation required for those who are not fully vaccinated

IV Inter-Provincial 76.1

Ontario
No self-isolation requirements for residents returning from out-of-province for domestic leisure travel

IV Inter-Provincial 44.0

Quebec
No self-isolation requirements for residents returning from out-of-province for domestic leisure travel

IV Tentative International 93.4

New Brunswick
Fully vaccinated residents returning from outside of the province for domestic leisure travel are not required to self-isolate; those not fully vaccinated must self-isolate for 14 days or until receipt of a negative test result taken on day 10

IV Inter-Provincial 74.4

Newfoundland and Labrador
Fully vaccinated residents returning from outside of the province for domestic leisure travel are not required to self-isolate; those not fully vaccinated must self-isolate for 14 days or until receipt of a negative test result taken on day 7 or later

IV Inter-Provincial 3.1

Prince Edward Island
Fully vaccinated residents returning from outside of the province for domestic leisure travel are not required to self-isolate if they have a PEI Pass but will be tested at entry; those who are not fully vaccinated must self-isolate for 8 days and follow testing procedures

V Tentative International 10.7

Nova Scotia
Fully vaccinated residents returning from outside of the province for domestic leisure travel are not required to self-isolate; those who are not fully vaccinated must self-isolate for 7 days and follow testing procedures

IV Inter-Provincial 21.7

Please note: An increase in search and bookings does not imply that residents are non-compliant with any current health restrictions in place, rather that there is an increased interest in travel. Actual travel could take place in the near future or at a later date.

¹ For additional information on methodology and a description of the recovery signals, please see [Methodological Notes](#).

² Government of Canada Health Infobase, week ending December 5, 2021.

Rapport sur les conséquences de la COVID-19 et la reprise : résumé du marché intérieur

Mis à jour le 23 novembre 2021

Le présent document résume la situation dans chaque province et territoire.

LÉGENDE :

Évaluation générale¹

- I Lutte contre la COVID-19
- II Voyages très locaux
- III Voyages à l'intérieur de la province
- IV Voyages entre provinces
- V Voyages internationaux prudents
- VI Voyages internationaux régularisés

Taux de nouveaux cas hebdomadaires de COVID-19 par 100 000 habitants²

Chronologie de l'évaluation générale de chaque province et territoire :

	20 juill.	27 juill.	3 août	10 août	17 août	24 août	31 août	7 sept.	14 sept.	21 sept.	28 sept.	5 oct.	12 oct.	19 oct.	26 oct.	2 nov.	9 nov.	16 nov.	23 nov.
Colombie-Britannique	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV
Alberta	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV
Saskatchewan	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV
Manitoba	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV
Ontario	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV
Québec	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV
Nouveau-Brunswick	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV
Nouvelle-Écosse	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV
Île-du-Prince-Édouard	III	III	III	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	V	V
Terre-Neuve-et-Labrador	III	III	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV
Yukon	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV
Territoires du Nord-Ouest	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV
Nunavut	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV	IV

 Indique une progression Indique une régression

Nunavut
 Les résidents qui reviennent au territoire d'un voyage d'agrément à Churchill (Manitoba) ne doivent pas s'isoler. Ceux qui reviennent de toute autre région du Canada et qui ne sont pas entièrement vaccinés doivent s'isoler pendant 14 jours dans un site d'isolement désigné.

IV Voyages entre provinces 0,0

Territoires du Nord-Ouest
 Les résidents entièrement vaccinés qui reviennent au territoire après un voyage d'agrément au pays ne doivent pas s'isoler, mais un dépistage sera effectué auprès de ceux qui arrivent dans les petites collectivités. Les résidents qui ont reçu une dose d'un vaccin contre la COVID-19 doivent s'isoler pendant 8 jours et ceux qui ne sont pas vaccinés doivent s'isoler pendant 10 jours.

IV Voyages entre provinces 77,5

Yukon
 Aucun isolement n'est requis pour les résidents revenant d'un voyage d'agrément au pays hors du territoire.

IV Voyages entre provinces 475,6

Colombie-Britannique
 Aucun isolement n'est requis pour les résidents revenant d'un voyage d'agrément au pays hors de leur province.

IV Voyages entre provinces 52,8

Alberta
 Aucun isolement n'est requis pour les résidents revenant d'un voyage d'agrément au pays hors de leur province.

IV Voyages entre provinces 60,4

Saskatchewan
 Aucun isolement n'est requis pour les résidents revenant d'un voyage d'agrément au pays hors de leur province.

IV Voyages entre provinces 71,5

Manitoba
 Les résidents entièrement vaccinés qui reviennent à la province après un voyage d'agrément au pays n'ont pas besoin de s'isoler. Toutefois, l'isolement de 14 jours est requis pour les résidents qui ne sont pas entièrement vaccinés.

IV Voyages entre provinces 78,1

Ontario
 Aucun isolement n'est requis pour les résidents revenant d'un voyage d'agrément au pays hors de la province.

IV Voyages entre provinces 30,7

Québec
 Aucun isolement n'est requis pour les résidents revenant d'un voyage d'agrément au pays hors de la province.

IV Voyages entre provinces 55,2

Terre-Neuve-et-Labrador
 Les résidents entièrement vaccinés revenant à Terre-Neuve-et-Labrador après un voyage d'agrément au pays n'ont pas besoin de s'isoler tandis que ceux qui ne sont pas entièrement vaccinés doivent s'isoler pendant 14 jours ou jusqu'à ce qu'ils obtiennent un résultat négatif au test de dépistage subi le septième jour (ou après) de la période d'isolement.

IV Voyages entre provinces 1,9

Île-du-Prince-Édouard
 Les résidents entièrement vaccinés revenant à l'Île-du-Prince-Édouard après un voyage d'agrément au pays ne doivent pas s'isoler s'ils ont un laissez-passer pour l'I.-P.-É., mais devront subir un test de dépistage à leur retour. Les résidents qui ne sont pas entièrement vaccinés devront s'isoler pendant 8 jours et suivre les procédures en matière de tests de dépistage.

V Voyages internationaux prudents 11,3

Nouvelle-Écosse
 Les résidents entièrement vaccinés revenant en Nouvelle-Écosse après un voyage d'agrément au pays ne doivent pas s'isoler tandis que ceux qui ne sont pas entièrement vaccinés doivent s'isoler pendant 7 jours et suivre les procédures en matière de tests de dépistage.

IV Voyages entre provinces 20,1

Nouveau-Brunswick
 Les résidents entièrement vaccinés revenant au Nouveau-Brunswick après un voyage d'agrément au pays n'ont pas besoin de s'isoler tandis que ceux qui ne sont pas entièrement vaccinés doivent s'isoler pendant 14 jours ou jusqu'à ce qu'ils obtiennent un résultat négatif au test de dépistage subi le dixième jour de la période d'isolement.

IV Voyages entre provinces 60,8

¹ Veuillez noter qu'une augmentation des recherches et des réservations ne signifie pas que les résidents contreviennent aux restrictions sanitaires en vigueur, mais plutôt qu'ils montrent plus d'intérêt pour les voyages. Dans les faits, les voyages pourraient avoir lieu dans un avenir proche ou plus tard.

² Pour en savoir plus sur les méthodes et les sources pertinentes utilisées, veuillez consulter les [notes méthodologiques](#).

³ Infobase de la santé publique du gouvernement du Canada, semaine ayant pris fin le 21 novembre 2021.